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Sz.P.

dr Marek Wojtkowki

Prezydent Miasta Wtociawek

Zwracam siq z uprzejmq pro5bq o informacjq dotyczqcq mo2liwo6ci utworzenia we
wloctawku o96 I nodostqp nych pojemn i k6w na plastikowe n akrgtki.

W szkotach i przedszkolach zbi6rka nakrqtek jest elementem edukacyjnym,kt6ry zmierza do
wprowadzenia nawyku selektywnego zbierania odpad6w.Takie akcje prowadzone sq w ramach
edukacji szkolnej i u6wiadamiajq mlodym ludziom jak waZny jest recycling i ochrona Srodowiska.
Zebrane nakrqtki moinaby zagospodarowai do publicznych zbi6rek w celu pomocy potrzebujqcym.

Podobne rowiEzanie z powodzeniem funkjonuje miqdzy innymi w Stalowej Woli, Szczytnie,
Warszawie, Koninie.

Proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej prodby.

Tal4czniki:

t. Zdjqcia

Z powazaniem.
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